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Vragen van het lid Koerhuis (VVD) aan de Minister voor Milieu en Wonen over 
het bericht dat Laurens Wonen in opspraak is (ingezonden 18 november 2019). 

Vraag 1
Herinnert u zich de antwoorden op de Kamervragen (ingezonden 24 juni 
2019; 2019Z13097) over het bericht «Laurens Wonen in opspraak» herinne-
ren?1 

Vraag 2
Kunt u de Kamer laten weten welke procedures de Autoriteit Woningcorpora-
ties heeft verbeterd naar aanleiding van het gebrekkige toezicht op het 
verbod van corporatiedirecteuren met dubbele petten (dubbele personele 
unies)? 

Vraag 3
Kunt u het bericht dat de Autoriteit Woningcorporaties 30 april jl. heeft 
ontvangen van Laurens Wonen met de Kamer delen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u ervan op de hoogte dat Laurens Wonen het volgende heeft gezegd 
«Laurens Wonen heeft laten onderzoeken of de mogelijkheid bestaat terug te 
vorderen. Deze mogelijkheid is er niet»?2 Hoe rijmt u dit met uw eerdere 
antwoord waarin u aangaf dat de Autoriteit Woningcorporaties er op toeziet 
dat maatschappelijk bestemd vermogen niet weglekt? 

Vraag 5
Heeft Laurens Wonen ook al aan de Autoriteit Woningcorporaties laten weten 
dat zij geen geld gaan terugvorderen? Zo ja, wanneer was dat? 

Vraag 6
Welke stappen gaat u zetten om ervoor te zorgen dat het geld alsnog wordt 
teruggevorderd? 

1 https://dagblad010.nl/Bouw%20&%20Wonen/laurens-wonen-in-opspraak-
2 http://kjonker.blogspot.com/2019/08/geen-actie-tegen-ex-voorzitter.html
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Vraag 7
Kunt u deze vragen beantwoorden voor het algemeen overleg 
Woningcorporaties/Evaluatie Woningwet/Huurakkoord?
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